

# 北京国医械华光认证有限公司简介

## Introduction of Beijing Hua Guang Certification of Medical Devices Co., Ltd.

北京国医械华光认证有限公司 (Beijing Hua Guang Certification of Medical Devices Co. Ltd. 简称 CMD) (原中国医疗器械质量认证中心) 是由国家认证认可监督管理委员会批准 (批准号: CNCA-R-2002-047), 并实施工商登记注册, 具有独立法人地位的第三方认证机构。是具有产品、服务认证和管理体系认证资格的法律实体。

Beijing Hua Guang Certification of Medical Devices Co., Ltd. (abbreviate: CMD, formerly China Medical Device Quality Certification Center) is a third-party certification body with independent legal status approved by the National Certification and Accreditation Administration (CNCA-R-2002-047), and has been registered in State Administration for Market Regulation. It is a legal entity with the qualification of product and service certification and management system certification.

CMD 认真执行国家有关法律法规, 按照国家认证机构认可准则的要求规范运行、依法认证。CMD 继承了原中国医疗器械质量认证中心的全部资质, 具有一支经验丰富的国家注册高级审核员、审核员和专家队伍, 在多年的产品认证和管理体系认证工作中积累了丰富的认证经验。CMD 不断树立在医疗器械行业认证的权威性, 赢得了医疗器械监督管理部门、各类医疗器械生产企业和广大医疗器械用户的信任, 并且在全国范围建立了医疗器械认证网络。CMD 持续跟踪国际医疗器械认证发展动态, 与世界医疗器械认证水平保持同步, 并且和世界各国医疗器械认证机构有着广泛的交流与合作。

CMD conscientiously implements relevant national laws and regulations, operates in accordance with the requirements of the accreditation criteria of national certification bodies, and conducts certification activities in accordance with the law. CMD inherits all the qualifications of the former China Medical Device Quality Certification Center, and has an experienced team of national registered senior auditors, auditors and experts. CMD has accumulated rich certification experience in many years of product certification and management system certification. CMD has constantly established the authority of certification in the medical device industry, won the trust of the medical device regulatory

department, various medical device manufacturers and the majority of medical device users, and established a nationwide medical device certification network. CMD continues to track the development trend of international medical device certification, keeps pace with the world level of medical device certification, and has extensive exchanges and cooperation with medical device certification bodies around the world.

CMD 不但提供医疗器械管理体系认证和产品认证, 还提供其它领域的管理体系认证。CMD 也是国家认证认可监督管理委员会批准的质量管理体系内审员培训机构 (批准号:CNCA-P-2002-095)。

CMD not only provides medical device management system certification and product certification, but also provides management system certification in other fields. CMD is also a training institution for internal auditors of the quality management system approved by National Certification and Accreditation Administration (Approval No.: CNCA-P- 2002-095).

CMD 坚持公正、客观、诚信、优质、高效的认证宗旨, 承诺为认证组织通过认证的产品和管理体系提供信任; CMD 实施一流的认证工作, 创建一流的认证机构, 实实在在为组织提高组织管理水平、保障认证产品安全有效、保障认证产品符合标准及法规要求提供诚信、优质的认证服务; 为维护人民生命安全和健康、维护顾客的合法权益, 提升认证组织在国内外市场的竞争力, 促进国际贸易发展与合作做出贡献。

CMD adheres to the certification aim of fairness, objectivity, integrity, quality and efficiency, and promises to provide trust for the certificated products and management systems of certificated organizations. CMD implements first-class certification work, creates first-class certification body, and provides honest and high-quality certification services for clients to improve their management level, ensure the safety and effectiveness of certificated products, and ensure that certificated products meet standards and regulatory requirements. To provide integrity, quality certification services, to safeguard people's life safety and health, safeguard the legitimate rights and interests of clients, enhance the competitiveness of certificated organizations in domestic and foreign markets, and promote the development of international trade and cooperation.

CMD 不受来自商业、财务或其它方面因素的影响, 不参与认证组织的产品设计、开发、生产、安装、服务等活动, 不为任何申请认证的组织提供认证咨询, 确保 CMD 产品认证和管理体系认证的公正性、权威性、有效性。

CMD will not be affected by commercial, financial or other factors, will not participate in product design, development, production, installation, service and other activities of certificated organizations, will not provide certification consulting for any organization applying for certification, and will ensure the fairness, authority and effectiveness of CMD product certification and management system certification.

地址 Address: 北京市东城区安定门外大街甲 88 号中联大厦第 5 层  
Floor 5, Zhonglian Building, No.88, Andingmenwai Street,  
East City District, Beijing

邮编 Post code: 100011

电话 Tel: (010) 62379330; (010) 62358380

传真 Fax: (010)62013872

网址 website: <http://www.cmdc.com.cn>

电子信箱 E-mail: [cmdc@cmdc.com.cn](mailto:cmdc@cmdc.com.cn)